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Protokoll fört vid 

  

Föreningen GAMLA FALUKAMRATER:s Årsstämma 2020-10-16 i Uppsala. 

 

Till följd av covid-19-pandemin uppsköts årsstämman för 2020 från april månad till 

fredagen 16 oktober kl 10.30 och förlades till Missionskyrkans lokaler på S:t 

Olofsgatan 40, Uppsala.  

 

Mötet hölls med god marginal beträffande rådande restriktioner och direktiv från 

FHM angående fysiskt avstånd för undvikande av smittspridning. 

 

Underhållning i form av föredrag eller liknande förekom av kända skäl inte. Däremot 

bjöd föreningen på kaffe med smörgås och kanelbulle under trivsamma former. 10 

medlemmar deltog.  

 

§1. Ordförande Helene Carlbäck förklarade årsstämman 2020 öppnad. 

  

§2.  Dagordningen fastställdes.  

 

 Till övriga frågor anmäldes:  

a. Förslag från Magnus Hjelm rörande alternativt sätt att genomföra 

Jubileumsfesten 2020. 

b. Ordförandens information om läget med hemsidan, planerad årsskrift och 

styrelsens kommunikation med medlemmarna. 

c. Förslag från Sten Aleman till medlemsaktivitet våren 2021.  

d. Fråga från Nils-Magnus Lobenius om medlemsrekrytering. 

e. Prisutdelning med anledning av fototävling (Susanne Abenius). 

  

§3.   Årsstämman förklarades stadgeenligt utlyst, då kallelsen gått ut via mejl och 

ytpost tre (3) veckor i förväg. 

 

§4.     Till mötesordförande valdes Helene Carlbäck. 

 

§5.     Till sekreterare valdes Anna-Carin Ousbäck. 

 

§6.     Till justeringsmän, tillika rösträknare, valdes Per Abenius och Sten Aleman. 

 

§7.     Protokollet från föregående årsstämma (2019) godkändes och lades till    

  handlingarna.   

 

§8. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2019 hade inför årsstämman lagts ut på 

hemsidan, men fanns även tillgänglig som papperskopia. Den föranledde inga 

frågor och lades till handlingarna. 

 

§9. Skattmästare Susanne Abenius gjorde en kort genomgång av resultat-och 

balansräkningen. Föreningens ekonomi är fortsatt god med 227 656 kr i eget 
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kapital. Intäkterna i år utgörs främst av medlemsavgifter och frivilliga bidrag, 

jämte sponsorbidrag till Jubileumsboken 2020 samt annonser i årsskriften 2019.  

 Årets underskott, 15 934 kr, är mindre än budgeterat p g a den inställda 

Jubileumsfesten och de till Jubileumsboken influtna sponsormedlen. 

 

§10.  Revisionsberättelsen föredrogs av Kerstin Storåkers. Revisorerna tillstyrkte att 

resultat och balansräkningen fastställdes, att underskottet skulle avräknas mot 

eget kapital samt yrkade på att styrelsen skulle beviljas ansvarsfrihet. 

 

§11. Ansvarsfrihet beviljades styrelsens ledamöter för år 2019. 

 

§12. Resultat- och balansräkningen fastställdes och dispositionen av 2019 års resultat 

godkändes.   
 

§13. Medlemsavgiften för år 2021 fastställdes till 175 kr. 
 

§14. Anslaget till DGF fastställdes till 5 000 kr. Stipendiet ur K A Lindströms fond 

fastställdes till 400 kr, att delas ut av Falu kommun. 

 

§15. I enlighet med valnämndens förslag valdes följande medlemmar att ingå i 

styrelsen fram till april 2021: 

Till ordförande Helene Carlbäck (omval), till övriga ledamöter Åsa Gotte 

(omval), Susanne Abenius (omval), Marianne Karlén (omval), Eva Asplund 

(omval), Barbro Nordwall (omval), Hans Mählberg (omval), Elisabeth Nyström 

Kronberg (nyval), Chris Wallfelt (nyval). Styrelsen kommer vid sitt första 

sammanträde att inom sig fördela posterna som vice ordförande, sekreterare, 

matrikelansvarig, klubbmästare och övriga ledamöter till de olika 

styrelseledamöterna. 

 

§16. Till revisorer valdes Kerstin Storåkers (omval) och Claes Östberg (omval). Till 

revisorssuppleant valdes Sven Hamp (omval). 

 

§17. Till valnämnden valdes Birgitta Fryking Larsson (nyval), Anna-Carin Ousbäck 

(nyval) samt Magnus Viberg (omval). Valnämnden fördelar själv de 2 ordinarie 

posterna och suppleantposten.  

 

§18. Övriga frågor 
 

a. Ordföranden redogjorde för ett förslag från Magnus Hjelm om att hålla 

Jubileumsfesten via Zoom under senhösten 2020, detta för att medlemmarna inte 

skulle behöva vänta alltför länge på att något slags samling kring jubiléet skulle 

ske. Deltagarna på stämman dryftade ingående frågan. Diskussionen mynnade ut 

i en rekommendation till styrelsen att hålla fast vid planerna på en fest med 

fysiskt deltagande, eftersom man menade att ett digitalt arrangemang inte var 

lämpligt för en jubileumsfest. Dessutom är i stort sett allt förarbete för en 

ordinarie fest redan gjort, både vad gäller program, budget och förbokningar, 

varför det torde vara klokare att avvakta utvecklingen med avseende på corona-

pandemin i stället för att påbörja helt nya arrangemang.  
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Däremot menade stämmodeltagarna, att Zoom och liknande digitala plattformar 

borde användas för föredrag och liknande kortare arrangemang. Olika förslag 

framkom (se bland annat punkt d. nedan) 

 

b. Ordföranden informerade om läget med hemsidan. Det finns för närvarande 

inte någon aktiv webmaster. Deltagarna i stämman ställde sig positiva till att 

föreningen arvoderar en extern webmaster, om det inte går att rekrytera någon 

inom föreningen som gör det på frivillig basis. Först ska dock styrelsen återigen 

skicka förfrågan till medlemmarna om det finns någon intresserad.  
 

Ordföranden informerade om att en Årsskrift 2020 planeras att ges ut under 

2021. Här kommer en uppdaterad medlemsmatrikel finnas med.  
 

Årsstämman uppmanade styrelsen att fortsätta skicka ut medlemsbrev – extra 

viktigt i en tid av Coronakris för att medlemmarna inte ska förlora känslan för 

sin förening! 

 

c. Sten Aleman framförde förslag till en aktivitet, som kan vara av intresse för 

Gamla Falukamrater, nämligen Dala Tapto på kaserngården i Falun 18–19 juni 

2021. Där bjuds musik, marsch- och ryttarshower samt artistunderhållning. 

Stämman tyckte att det var ett bra förslag, inte minst med tanke på att 

evenemanget hålls utomhus. Frågan om eventuellt samarbete mellan GFK och 

Föreningen Dala Tattoo inför arrangemanget ska tas upp i styrelsen.  
 

I samband med detta lades ett förslag fram om att arrangera ett digitalt föredrag 

under våren 2021 om det s.k. Bergsregementet, Stora Kopparbergs särskilda 

armé. Historieläraren och lokalhistorikern Marcus Rooth kunde tillfrågas om att 

vara föredragshållare. Sten Aleman tog på sig att förmedla kontakt honom och 

styrelsen. Med tanke på att Dalregementet ska återetableras i Falun tyckte flera 

stämmodeltagare att ämnet var särskilt lämpligt.  

 

d. Nils-Magnus Lobenius frågade vilka ansträngningar som görs att rekrytera 

nya medlemmar till Gamla Falukamrater. Inlägget följdes av en diskussion 

bland stämmodeltagarna. Frågor av följande slag kom upp: Är det realistiskt att 

tro att yngre intresserar sig för GFK? Bör styrelsen initiera ett sökarbete för att 

nå dem som på våren firar studentjubileer? Detta är ett tämligen mödosamt 

arbete, men kan ge gott resultat. Från styrelsens sida framhölls att man under det 

gångna året, som inneburit mycket arbete ändå med jubileumsförberedelser och 

produktion av jubileumsbok, satt som ambition att tills vidare behålla de som 

redan finns – genom att göra attraktiva saker för medlemmarna. Det kunde dock 

vara läge för nya styrelsen att fundera över nya grepp att rekrytera medlemmar.  

 

e. En fototävling bland medlemmarna på temat ”Gamla Falukamrater under 

sommaren 2020” har avgjorts. Susanne Abenius som anordnade tävlingen 

tillsammans med Eva Asplund (inte närvarande vid stämman) presenterade nu 

pristagarna. Första pris gick till Marianne Karlén, andra pris till Hans Mählberg 
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och tredje pris till Ingrid Johansson Browén. Marianne Karlén, som var på plats 

vid stämman, kunde under applåder motta förstapriset, en vacker ljusstake i 

klassiska falufärger – rostrött och svart. Stämmodeltagarna kunde också njuta av 

tävlingsbidragen på en skärm som ställts upp i lokalen. 

 

§19. Parentation. Årsstämman höll en tyst minut till minne av de kamrater, vilka 

styrelsen efter årsmötet 2019 fått kännedom om att de avlidit. (Se bilaga).  

 

§20. Ordföranden förklarade årsmötet 2020 avslutat. 

 

 

Stockholm 2020-10-26 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Anna-Carin Ousbäck 

sekreterare 

 

 

 

Justeras 

 

 

 

Sten Aleman  Per Abenius 

 

 

 

 

Helene Carlbäck 

ordförande  


